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Verslag Gemeenteraadsvergadering  juli 2015 
  
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Berichten van verhindering zijn ontvangen van raadsleden 
Tangel, Enter en Bentvelzen. Raadslid Storm zal later aanwezig zijn.  
Mededelingen. 
Wethouder Van der Meij meldt ten aanzien van de aanvraag omgevingsvergunning voor de 
Watertoren dat een uitgebreide WABO-procedure nodig is. De raad zal daarom zijn 
goedkeuring moeten geven. Met de initiatiefneemster zal bekeken worden hoe het plan 
aangepast kan worden voor bredere steun. De raad zal een ‘verklaring van geen bezwaar’ 
ontvangen. 
 
Wethouder Van der Meij meldt ten aanzien van de HBG-locatie dat gesprekken zijn gevoerd 
met de eigenaar om tijdelijke studentenhuisvesting te realiseren. Het college zal de raad 
schriftelijk informeren over de plannen. 
 
Wethouder Van der Meij meldt ten aanzien van de eerste herziening bestemmingsplan 
Rijswijk Buiten dat door de uitspraak van de Raad van State het plan definitief is geworden. 
De raad wordt via een informatiebrief van de details op de hoogte gesteld. 
 
De heer Jense vraagt de wethouder bij de herontwikkeling van het HBG ook het openbaar 
gebied mee te nemen. 
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ALS STEMMINGSNUMMER WORDT GETROKKEN HET NUMMER 1, MEVROUW 
ALBERTS.  BIJ EEN EVENTUELE MONDELINGE STEMMING ZAL BIJ DIT NUMMER 
WORDEN BEGONNEN. 
 
TOT LEDEN VAN HET STEMBUREAU WORDEN BENOEMD DE HEER SCHUTTE 
(VOORZITTER) EN ALS LEDEN MEVROUW STALLENBERG EN DE HEER COLIJN. 
 

2. Spreekrecht burgers 
- Geen insprekers 

 
3. Vaststelling van de agenda. 

De heer Schutte (SP) verzoekt agendapunt van akkoordstuk RV 15-028 Inkoopkader Wmo te 
wijzigen naar bespreekstuk.  
 
De raad gaat akkoord met deze wijziging. Het voorstel wordt verplaatst bij de akkoordstukken. 
 
De heer Van Dijk (GL) stelt dat agendapunt 12 Bekrachtiging geheimhouding niet meer aan de 
orde is omdat de bekrachtiging in de vorige vergadering had moeten plaatsvinden. Verzocht 
wordt het agendapunt te schrappen. 
 
De voorzitter stelt dat bekrachtiging plaats dient te vinden en stelt de raad voor het 
agendapunt te handhaven. 
 
De raad gaat akkoord met handhaving van het agendapunt. 
 
DE AGENDA WORDT ALDUS VASTGESTELD. 
 

4. Vragen van de raad 
Geen vragen ingediend.  
  

 
AKKOORDSTUKKEN 
5. Huisvestingsverordening juli 2015 gemeente Rijswijk (HVO) en 

Lokaal maatwerk conform huisvestingsverordening juli 2015 gemeente Rijswijk 
 
Stemverklaring: 
De heer Mateman (CDA) stelt dat de fractie van het CDA eerder het college heeft opgeroepen 
het onderwerp Statushouders actief te bespreken met de regio en het Rijk. Het college heeft 
dit ondersteund. Het CDA maakt daarom geen bezwaar bij dit voorstel en zal er mee 
instemmen. 
 
De heer Bolte (PvdA) stelt dat het reëel is om voor statushouders een uitzonderingspositie op 
te nemen en te honoreren. Het voorstel voorziet hierin en heeft de steun van de fractie van de 
PvdA. 
 
De heer Braam (BvR) stelt dat de wet voorschrift dat statushouders een hogere urgentie 
krijgen. Aan deze situatie moet een einde komen en alle personen met urgentie moeten op 
dezelfde wijze aan een huurwoning kunnen komen. Het college dient dit actief uit te dragen. 
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De heer Jense (OR) sluit zich aan bij het betoog van het CDA. 
  
DE RAAD BESLUIT UNANIEM: 

1. De reacties op de ingebrachte zienswijzen met betrekking tot de concept 
huisvestingsverordening juli 2015 gemeente Rijswijk vast te stellen.  

2. De huisvestingsverordening juli 2015 gemeente Rijswijk vast te stellen, zoals 
deze luidt na verwerking van inspraakreacties overeenkomstig hetgeen in de 
nota zienswijze is besloten.  

3. Kennis te nemen van het lokaal maatwerk gemeente Rijswijk 2015 dat B en W 
voornemens is vast te stellen op grond van artikel 20 van de 
Huisvestingverordening juli 2015 gemeente Rijswijk.  
 

 
6. Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan "Waldhoornplein" 
Stemverklaring: 
De heer Jense (OR) stelt dat voor de herinrichting van het gebied dit plan te vroeg komt en 
voor de winkeliers in het centrum te laat. Het Bogaardplein is de logische winkellocatie voor 
deze wijk. De fractie van OR zal tegen dit voorstel stemmen. 
 
DE RAAD BESLUIT: 

1. De ingediende zienswijze nummer 1 niet ontvankelijk te verklaren;  
2. De ingediende zienswijze nummer 2 ontvankelijk en ongegrond te verklaren;  
3. Bij het bestemmingsplan “Waldhoornplein” geen exploitatieplan vast te stellen, 

aangezien het kostenverhaal anderszins verzekerd is door middel van een 
anterieure overeenkomst;  

4. Het bestemmingsplan “Waldhoornplein” met het IDN: 
NL.IMRO.0603.bpwaldhoornpleinVA01, bestaande uit de verbeelding en de 
regels en voorzien van een toelichting, met de wijzigingen ten opzichte van het 
ontwerpbestemmingsplan zoals benoemd in de bij het raadsbesluit behorende 
Nota van Zienswijzen, gewijzigd vast te stellen. 

 
TEGEN HET VOORSTSEL STEMT: 
De fractie van OR (2 raadsleden) 
 
VOOR DIT VOORSTEL STEMMEN: 
De fracties van GBR (3), D66 (3), Fractie Van der Horst (1), VVD (2), PvdA (3), CDA (3), SP 
(2) en BvR (5). 
 
7. Lokaal inkoopplan Jeugdzorg 
 
DE RAAD BESLUIT UNANIEM: 
  Het Lokaal Inkoopplan Jeugdhulp Rijswijk 2016 vast te stellen. 
 
 
BESPREEKSTUKKEN 

 
8. Vaststelling verslag 28 april 2015 
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Naar aanleiding van het verslag worden geen opmerkingen gemaakt. Het verslag wordt 
vastgesteld. 
 
9. Afhandeling Lijst Ingekomen Stukken  
De heer Van Dijk (GL) verzoekt IB 15 099 Horizontale verantwoording Verslag, Archief en 
informatiebeheer te agenderen voor het forum. Afdoening wordt voorgesteld van C naar D.  
 
De heer Jense (OR) verzoekt RA 15 045 brief van het Hoogheemraadschap van Delfland over 
de waterkwaliteit in een forum te bespreken. Afdoening van C naar D. 
De wijzigingsvoorstellen worden door de raad gesteund. 
 
DE LIJST WORDT VASTGESTELD. 
 
 
10. Inkoopkader Wmo voor het jaar 2016 
De heer Schutte (SP) dient mede namens de fractie van de PvdA een amendement in, met 
ondersteuning van BvR, D66, VVD, GL en Fractie Van der Horst:  
 

De gemeenteraad van Rijswijk; 
In vergadering bijeen op 7 juli 2015, ter bespreking van het Regionaal inkoopkader 
WMO 2016. 
Besluit tot de volgende wijziging: 
 
Paragraaf 3.5 “Beperkt toelaten nieuwe aanbieders” integraal te vervangen door de 
nieuwe 
paragraaf 3.5 “Toelaten van nieuwe aanbieders” met de volgende tekst 
“Voorgesteld wordt om voor Wmo individuele en groepsbegeleiding nieuwe 
zorgaanbieders toe te laten op basis van de volgende criteria: 

 de zorgaanbieder biedt een zorgproduct aan dat voorziet in een vraag van H4 
burgers; 

 de zorgaanbieder heeft voldoende kritische massa/omvang om continuïteit van 
het 
zorgaanbod te kunnen waarborgen;  

 het aanbod onderscheidend is wat betreft inhoud en innovatie; 

 wanneer pgb geen goed alternatief biedt voor kwalitatief goede zorg. 
 

Namens de fracties, 
Eric Schutte 

 
De heer De Graaf (CDA) steunt het amendement niet. Veel is overbodig en onduidelijk. 
 
De heer Dijkhuizen (OR) steunt het amendement. 
 
Mevrouw Sonneveldt (GBR) steunt het amendement. 
 
Reactie van de wethouder. 
Wethouder Lugthart reageert als volgt: 
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 de toonzetting van het amendement is positief. Het is aan de raad om zich hierover uit 
te spreken.  

 
Tweede termijn 
De heer Schutte (SP) dankt voor de ondersteuning vanuit verschillende fracties.  
 
De heer De Graaf (CDA) vraagt hoe het college adviseert in deze. 
 
Reactie in tweede termijn van de wethouder: 
Wethouder Lugthart reageert als volgt: 

 de wethouder kan leven met het amendement. 
 
BESLUITVORMING  
 
Amendement 
TEGEN HET AMENDEMENT STEMT:  
de fractie van het CDA (2 raadsleden). 
 
VOOR HET AMENDEMENT STEMMEN: 
De fracties OR (2), GBR (3), D66 (4), Fractie Van der Horst (1), VVD (2), PvdA (3), SP (2) en 
BVR (5). 
 
BESLUIT: HET AMENDEMENT IS AANGENOMEN EN WORDT VERWERKT IN HET 
VOORSTEL. 
 
Voorstel 
 
DE RAAD BESLUIT UNANIEM: 

- In te stemmen met het Inkoopkader Wmo voor het jaar 2016 onder voorbehoud van de 
meicirculaire en de definitieve vaststelling van de begroting. 

 
 

11. Raadsvoorstel Jaarrekening 2014 en kadernota 
Naar aanleiding van het voorstel worden de volgende opmerkingen gemaakt: 
 
De heer Fischer (GBR) maakt de volgende opmerkingen: 

 Zorgen worden geuit over de bestedingen in het sociaal domein. Is sprake van 
onderbesteding vanwege goed functionerend preventief beleid of worden doelgroepen 
onvoldoende bereikt. Verzocht wordt aan te geven hoe de raad tijdig meer grip en 
inzicht kan krijgen in het sociaal domein.  

 Rijswijk Buiten. Hoe ziet het college het risicomanagement uitgewerkt en toegepast. 

 Overschot Jaarrekening 2014. GBR is voorstander van het toevoegen van het 
overschot van de jaarrekening aan de algemene reserve als buffer voor risico’s uit het 
sociaal domein en Rijswijk Buiten. 

 Kadernota. Plannen voor de begroting van alle partijen worden pragmatisch 
beoordeeld.  

o Graag ziet GBR een tijdslijn voor de aanpassing van de afvalstoffenheffing.  
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o GBR steunt het afschaffen van het gebruikersdeel OZB voor bedrijfsvastgoed 
om eigenaren in beweging te krijgen tegen leegstand. 

o De besteding aan zorg moet gemaximeerd tot de beschikbaar gestelde 
Rijksbudgetten. Onvoorziene kosten kunnen uit algemene reserve worden 
gedekt, maar met een plan hoe deze kosten in het budget worden 
geïntegreerd. 

o Subsidies. De vraag moet worden gesteld wat de gemeente moet faciliteren en 
wat commercieel of door burgers. De cultuurvisie moet daarom snel komen en 
gereed voor 2017. 

o Jongeren. Deze groep verdiend meer subsidie via bijvoorbeeld schuiven van 
ouderen naar jongeren. 

o Sporthal. De voorgestelde locatie voor een nieuwe sporthal in Rijswijk Buiten 
wordt onlogisch geacht. Gevraagd wordt om een toezegging van het college 
om naar alternatieven bij Beatrixlaan (Middenberm) en Bogaardplein te kijken. 

o Handhaving. Gevraagd wordt strenger te handhaven en hiervoor de nodige 
middelen te reserveren. 

o Vrijwilligers. Organisaties van vrijwilligers moeten ontzorgd en gefaciliteerd. 
Voorgesteld wordt een voorziening van max. € 50.000,- in te stellen om acute 
problemen bij dergelijke organisatie te kunnen opvangen. 

o Landgoederenzone. Samen met bedrijven en anderen werken aan het 
verhogen van de maatschappelijke functie van deze zone. Bebouwing in de 
vorm van uitspanningen zijn daarbij toegestaan. Van enkel groen naar 
meerdere functies. 

o Onderwijs. De wens wordt uitgesproken het voortgezet onderwijs in Rijswijk uit 
te breiden zodat mensen gebonden blijven aan de gemeente. Gedacht wordt 
aan de oprichting van een gymnasium. 

o Bedrijfsvoering. Probeer minder externe in te huren. Bereid het vertrek van 
ouderen ambtenaren die de komende jaren wordt voorzien goed voor zodat de 
frictiekosten laag blijven.  

o Annexatie plannen door Delft. Idee dat de wijken Rijswijk Buiten en Vrijenban bij 
Delft moeten worden getrokken worden afgewezen.  

 
De heer Braam (BvR) maakt de volgende opmerkingen: 

 De Jaarrekening laat een mooi resultaat zien door eenmalige meevallers. Verzocht 
wordt een reservering te maken voor het dierenasiel indien dit nodig zal blijken. 

 Verzocht wordt de wijkbijeenkomsten weer te introduceren. 

 Afvalstoffenheffing. Verzocht wordt de oneerlijke verdeling van de lasten tussen een-
persoonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens meer in balans te brengen en 
daarbij te pogen de tarieven te verlagen. 

 Dierenwelzijn. Verzocht wordt dierenwelzijnsbeleid te formuleren en actief in te zetten 
op het openhouden van het dierenasiel. 

 Telefonische bereikbaarheid. De bereikbaarheid is zeer beperkt. Verzocht wordt de 
bereikbaarheid van de verschillende gemeentelijke telefoonnummers te verbeteren. 

 Vergunningenbeleid. Bewoners worden te laat betrokken bij belangrijke ruimtelijke 
ontwikkelingen. Gevraagd wordt aan te geven hoe dit veranderd gaat worden. 

 Vergunningen. Het verlenen van vergunningen verloopt voor verschillende bedrijven 
bijzonder traag. Behandelingsduur van meer dan 12 maanden zijn geen uitzondering. 
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Gevraagd wordt duidelijke regels en termen te hanteren bij de behandeling van 
aanvragen. 

 Subsidieregister. Dit register is nu toegezegd en moet er snel komen. Ook wordt 
verzocht de onderbouwing voor de toekenning van subsidies duidelijker te maken. 

 
De heer Dolmans (D66) maakt de volgende opmerkingen: 

 De acties van ondernemers en burgers moeten centraal staan bij de gemeente. De 
gemeente moet met hen samenwerken. 

 Gezonde financiën blijft het belangrijk uitgangspunt. De schulden van de gemeente 
vormen een belemmering voor de ontwikkeling van nieuwe initiatieven. Gevraagd 
wordt welke aanvullende beheersmaatregelen het college gaat nemen. 

 Laat zien met welke onzekerheden op de gemeente afkomen. Maak geen aparte 
voorzieningen voor bijzondere posten. 

 Bestuurlijke informatie kan beter. Wees concreter over de bereikte resultaten. Die zijn 
vaak wollig. 

 Gemeentelijke dienstverlening. Deze laat nog te veel gebreken zien. Gevraagd wordt 
hierop beleid te maken met oog voor nieuwe werkwijzen en innovatie. 

 OZB aanpassing. Steun wordt uitgesproken voor het voornemen van afschaffing OZB 
deel gebruikers commercieel vastgoed. 

 Transformatie Plaspoelpolder. Welke richting moet deze transformatie gaan. Een 
fundamentele herbezinning wordt geadviseerd. 

 Handhaving. Effectiever optreden en duidelijke regels. Het beleid moet helder en 
doelgericht zijn. 

 Aanname kinderen. Gevraagd wordt om een uniforme aanmeldprocedure voor alle 
scholen en een gelijktijdig tijdstip voor te schrijven. 

 Transformatie brede scholen. Deze hoeft niet te wachten op nieuwbouw, maar door het 
verbinden van groepen. 

 Cultuur. Met het oog op mogelijke bezuinigingen moet ik ogenschouw worden 
genomen dat cultuur een bredere belang heeft. Door beter samen te werken kan 
winst worden geboekt worden ten gunste van de cultuursector. 

 Sociaal domein. Welke risico’s loopt de gemeente in relatie tot de beperkingen van de 
budgetten en de verwachte uitgaven. Verzocht wordt dit uit te drukken in het 
weerstandsvermogen in de risicoparagraaf. 

 
De heer Mateman (CDA) maakt de volgende opmerkingen: 

 Gesteld wordt dat de extra wethouder op jaarbasis €500.000,- kost en totaal niet nodig 
is. 

 Het college wordt gevraagd te reageren op de stellingname van D66 ten aanzien van 
de schuldenlast van Rijswijk. De accountant heeft zich hierover juist positief verklaard 
alsmede het college. 

 De zwakste in de samenleving, vooral zij die in de sociale werkvoorziening zijn 
opgenomen, moeten gesteund worden. Het is nog onduidelijk hoe de kosten hiervan 
uitpakken. Gevraagd wordt hier voldoende middelen te reserveren. 

 Veiligheid. Structurele ondersteuning van de buurtpreventieteams dient in de begroting 
te worden opgenomen. Gevraagd wordt wat het effect van politie-inzet bij grote 
evenementen buiten Rijswijk is op de politie-inzet in Rijswijk.  

 Radicalisering. Nota hierover zeer nodig. Graag snel met de raad bespreken. 
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 Statushouders. Gepleit voor het afschaffen van de voorkeursbehandeling van 
statushouders. Deze behandeling is oneerlijk naar de lokale bevolking en kan ook niet 
rekenen op steun van de bevolking. 

 Regionale samenwerking. De door D66 eerder voorgestelde samenwerkingspartner 
Delft verkeerd in zeer slechte financiële staat. De gemeente heeft geen verdienmodel. 
In Rijswijk staat tegenover de schuldenlast een sterk verdeelmodel. Het is 
onbegrijpelijk dat D66 blijft volharden in haar kritiek op de schuldenpositie van de 
gemeente. 

 Welzijn Rijswijk. Waarom is de gemeente niet betrokken bij wijziging van de structuur 
van de stichting. Terwijl de stichting totaal afhankelijk is van de gemeente.  

 Overschot Jaarrekening. Goed dat overschot naar de algemene reserve wordt 
geschoven. 

 Vordering Modulus. Gesteld wordt dat de gemeente de rechtszaak tegen Modulus 
heeft gewonnen en dat het college daarmee de plicht heeft de vordering daadwerkelijk 
te incasseren. 

 
De heer Sterk (VVD) maakt de volgende opmerkingen: 

 Gesteld wordt dat de financiële positie van de gemeente is verbeterd en dat de stukken 
wederom aan helderheid hebben gewonnen. 

 De VVD is voorstander van een begrotingsscan om toekomstige tegenvallers door een 
lagere uitkering uit het gemeentefonds te kunnen opvangen. Een lagere uitkering mag 
niet ten kosten gaan van de Rijswijkse burgers. 

 Hervorming subsidiebeleid. Verzocht wordt culturele instellingen minder afhankelijk te 
maken van de gemeentelijke subsidie en hen te stimuleren zich meer ondernemend op 
te stellen. Een subsidieregister wordt gevraagd. 

 Maatschappelijk vastgoed. Verzocht wordt eerst een kader voor het maatschappelijk 
vastgoed vast te stellen voordat reserveringen worden gemaakt van het onderhoud van 
dat vastgoed. Bij renovatie dient het uitgangspunt sober en doelmatig te zijn. 

 Stadsonderhoud. De nieuwe onderhoudscontracten dienen als uitgangspunt een 
goede kwaliteit te hebben. Voorkomen moet worden dat onderhoud en reparatie lang 
op zich laten wachten vanwege het toestaan van een langere reparatietermijn.  

 Duurzaamheidsfonds. Een overzicht wordt gevraagd van de uitnuting en besteding van 
het duurzaamheidsfonds.  

 Sociaal domein. Hoe wordt op resultaat gestuurd bij de inkoop van Jeugdzorg en hoe 
en wanneer wordt de raad daarover geïnformeerd. Besparing Wmo. Heeft de 
besparing op de Wmo geleid tot een groei van het aantal klachten en hoe worden 
klachten geregistreerd. Is er een centraal register. Gevraagd wordt waarom de 
besparing op de Wmo wordt opgepot en niet bij de algemene reserve wordt gevoegd.  

 Woonvoorraad. Deze is in Rijswijk te eenzijdig. De VVD stelt dat meer ruimte moet 
worden geboden voor andere groepen. Verzocht wordt dit tot uitdrukking te laten 
komen in de Woonvisie. 

 Veiligheid. Een grote opgave in Rijswijk. Rijswijk scoort hoger dan landelijk 
gemiddelde. Gepleit wordt voor krachtige handhaving. Impuls voor veiligheid moet 
vertaald worden in de begroting. 

 Economie. Leegstand in Rijswijk ligt hoger dan landelijk gemiddelde. In de komende 
begroting moet meer financiële ruimte worden gegeven aan het verbeteren van het 
vestigingsklimaat voor bedrijven. Vraag is of de ambtelijke slagkracht voldoende is om 
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een sterke impuls te geven aan deze opgave. Gevraagd wordt of de gemeente een 
ontmoetingsplek aan de haven kan faciliteren om dit gebied aantrekkelijker te maken. 

 
Mevrouw Hagenaars (PvdA) maakt de volgende opmerkingen: 

 Verzoekt het college te reageren op het advies van de Auditcommissie. 

 Resultaat jaarrekening is zeer gunstig. Verzocht wordt de Rijswijkers daarvan te laten 
profiteren. Aandacht wordt gevraagd voor de extra’s kosten en risico’s van het nieuwe 
stadhuis en de extra wethouders. 

 Belastingtarieven. Verzocht wordt de tarieven niet meer te laten stijgen dan het 
Haaglandse gemiddelde. Gevraagd wordt hoe het college het vergroten van de eigen 
inkomsten ziet. Steun wordt uitgesproken voor het afschaffen van het gebruikersdeel 
OZB voor bedrijven. 

 Risico’s. Gevraagd wordt de nieuwe risico’s in beeld te brengen en aan te geven hoe 
de claim op Modulus wordt afgewikkeld. 

 Hoe denkt het college de overschotten uit het sociaal domein te oormerken voor 
aanwending van het armoedebeleid en het opvangen van mogelijke tegenvallers in het 
sociaal domein.  
 

Mevrouw Van Nunen (PvdA) maakt de volgende opmerkingen: 

 Wanneer kan de raad het voorstel voor een nieuw afvalbeleid verwachten. 

 Verzocht wordt op korte termijn te komen met de cultuurvisie. 

 Gesteld wordt dat het college veel startnotities heeft geproduceerd, maar nog weinig 
concrete beleidskeuzes aan de raad heeft voorgelegd. 

 Suggesties worden gedaan voor het stimuleren van laagdrempelige werkgelegenheid, 
voldoende betaalbare woningen en toegankelijke voorzieningen. En het inzetten op 
effectieve schuldhulpverlening. 

 De kadernota bevat weinig kaders voor de ambities die het college heeft. 

 Verzocht wordt meer creatieve en innovatieve oplossingen te genereren voor het 
bestrijden van de leegstand in de plaspoelpolder.  

 Verzocht wordt maatregelen te nemen ter stimulering van de doorstroming op de 
woningmarkt. Meer aandacht voor de aanpassing van woningen voor ouderen. 

 Herijking van kaders Welzijnsbeleid. Aandacht wordt gevraagd voor het thema 
Vereenzaming van ouderen.  

 Verzocht wordt meer openbare speel-en sportruimten voor jonge mensen van 14 tot 18 
jaar te realiseren en deze jongeren daarbij te betrekken. 

 Verzocht wordt te komen met een herziening van de uitvoering van het 
accommodatiebeleid. 

 Terugverhuizing naar Oude Stadhuis. Financiële risico’s worden te hoog geacht. 
Serieus onderzoek wordt gevraagd naar de mogelijkheden van het handhaven van de 
organisatie in Hoogvoorde. 

 
De heer Schutte (SP) maakt de volgende opmerkingen: 

 Sociale agenda komt op stoom. Het is niet noodzakelijk dat al het begrote geld wordt 
uitgegeven indien de gevraagde zorg wordt geleverd. Gevraagd wordt voor de 
surplussen van 2015 een bestedingsvoorstel te doen.  
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 Sociale werkvoorziening. De instroom in de sociale werkvoorziening stopt. Gevraagd 
wordt aan te geven wat met de mensen gebeurt die normaal in de voorziening zouden 
instromen. 

 Ruimtelijk Ordening. Woningkosten sociale woningbouw. Gaat het college woningen 
bouwen in de categorie tot € 597,-. Juist hiernaar is in de wijken vraag. 

 Parkeren. Een toekomstbestendige visie op verkeer en autogebruik wordt gevraagd.  

 Plaspoelpolder. Veel kantoorpanden zijn in eigendom van internationale investeerders 
die weinig belang hebben bij de regeneratie van het gebied. Eigenaren moeten 
geactiveerd worden. Steun wordt uitgesproken voor het OZB-initiatief van het college. 

 Mobiliteit. Het pontje Kereweer ontbreekt nog in de voorstellen. Verwachting is dat de 
potentie voor terugkeer er is. Verzocht wordt hierover te rapporteren. 

 Bezuinigingen. Verzocht wordt raadssessies te organiseren over waarop bezuinigd kan 
worden. Ook inwoners kunnen hierbij betrokken worden. 

 
De heer Jense (OR) maakt de volgende opmerkingen: 

 Betrekken van burgers. Hoe geloofwaardig is het college als initiatieven worden gestart 
en doorgevoerd en de burgers daar weinig verandering in kunnen brengen. 

 Financiële risico’s. Deze zijn in Rijswijk Buiten goed ingeschat en beheersbaar. De 
eerder gemaakte keuzes zijn juist gebleken. 

 Verkeer en vervoer. Ten aanzien van de Beatrixlaan geeft het college aan dat zij de 
plannen met de MRDH wil bekijken op uitvoer. Gepleit wordt voor een tijdige discussie 
met  de raad omdat deze plannen niet goed zijn. 

 Sociaal domein. Grote financiële onzekerheden voor de toekomst worden verwacht.  

 Oude Stadhuis. Gevolgen van de verhuizing naar het oude stadhuis voor het 
Bogaardgebied moeten inzichtelijk worden gemaakt. Een brede visie wordt gevraagd. 

 Tijdig beantwoorden art 42. Vragen worden vaak te laat beantwoord. 

 Zorgen over ziekteverzuim. Verzocht wordt hierover een sessie te organiseren om over 
de oorzaken van het hoger ziekteverzuim te spreken. 

 Sporthal. De geplande locatie voor de Sporthal in Rijswijk Buiten is gelukkig gekozen. 
Verzocht wordt te kijken naar een logische locatie bijvoorbeeld in het gebied van de 
Van Vreedenburghweg. 

 Communicatie. Aandacht wordt gevraagd voor de communicatie. 

 Omvang college. Deze wordt als te groot geacht voor de omvang van Rijswijk. 
 
De heer Van Dijk (GroenLinks) maakt de volgende opmerkingen: 

 Ingestemd wordt met de jaarrekening en de bestemming van het resultaat. 

 Wel een grote aanpassing van de begroting na realisatie. Dat vraagt om aandacht. 

 Voorjaarsnota/kadernota. Inzicht in de fluctuaties van groot belang voor de raad om te 
sturen. De rekenkamer kan de raad hierin goed ondersteunen. 

 Integratiekorting Jeugdhulp. Gevraagd wordt voldoende marge op te nemen in de 
begroting om tegenvallers goed te kunnen opvangen. 

 Onderwijs en gezondheid. Inzet op preventie vergroten en de gevolgen verwerken in 
het beleid. 

 Lange termijnplanning. Stadsvisie moet ook keuzes geven die uitgevoerd kunnen 
worden. 

 Communicatie met derden. De gemeente moet luisteren, maar niet de oren naar 
anderen laten hangen. Wijze van communiceren is belangrijk, het moet dienend zijn. 
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 Heffingsgrondslag. Verzocht wordt een duurzame heffingsgrondslag te vinden voor 
afval. 

 
Mevrouw Van der Horst (fractie Van der Horst) maakt de volgende opmerkingen: 

 Veel zaken heeft de gemeente niet zelf in de hand. Budgeten vanuit het Rijk zijn 
bepalend. Hoe veel zaken uitpakken zijn nog onduidelijk. Vertrouwen wordt 
uitgesproken in het college. 

 Verzocht wordt meer werkbezoeken voor de raad te organiseren. 

 Verdeelmodellen voor Rijswijk pakken voor Rijswijk ongunstig uit. Overschotten op de 
begroting moeten daarom naar de algemene middelen gaan. De overschotten uit het 
sociaal domein dienen wel geoormerkt te worden voor herinvestering in dat domein. 

 Jeugd. Meer de jeugd faciliteren is wenselijk. 

 Welzijn Rijswijk. Verzocht wordt de uitkomsten van de discussie rond Welzijn Rijswijk 
uit te werken en met de raad te delen. 

 Wachtgeldverplichtingen. Zijn hierover mededelingen te doen. 

 Declaratieoverzicht. Verzocht wordt een overzicht te geven van de declaraties van de 
collegeleden over 2015 en 2014. 

 Onderhoud en beheer ‘Kunstwerken’. De kosten van het beheer en onderhoud van de 
brug over de Vliet bedragen €120.000,-. Gehoopt wordt dat een soortgelijke brug niet 
op korte termijn wordt aangelegd. Gevraagd wordt inzichtelijk te maken wat de kosten 
van het voormalige ponten waren en wanneer het onderzoek naar de herintroductie 
van het pontje aan de raad wordt gezonden. 

 Het Oude Stadhuis. De staat van het pand is beter dan eerder voorgesteld. 
Terugverhuizing komt daarmee binnen bereik. 

 Urbanisator. Hoe ziet het college de mogelijkheden van samenwerking tussen de 
Urbanisator en de BBR aangezien de Urbanisator vanaf 2016 op eigen benen moet 
staan. 

 Ambtelijke organisatie. Gevraagd wordt aan te geven welke ambities en taken nu niet 
uitgevoerd worden vanwege het hoge ziekteverzuim en onderbezetting. 

 Gemeentewerf. Gevraagd wordt of al een nieuwe invulling voor de werf is bedacht. 
 
Reactie van het college in eerste termijn 
Wethouder Dierdorp reageert als volgt: 

 Dankt voor de steun voor de ingezette lijn van het college. Dankt voor de 
aandachtspunten en opmerkingen. 

 Financiële positie. Goed wordt gekeken naar de incidentele inkomsten en naar de 
onderuitputting van budgetten. Hiervoor zal een begrotingsscan worden uitgevoerd en 
ook bij andere gemeenten worden gekeken hoe zij onderwerp onderuitputting 
aanpakken. 

 Positie van de gemeente is met de decentralisatie wel complexer geworden. 
Ontwikkeling van het gemeentefonds is ook dynamisch. Samen met elkaar de 
discussie over de effecten aangaan. 

 Gebruik van de algemene reserve voor mogelijke negatieve effecten maakt een 
discussie met de raad mogelijk. Wordt meegenomen in het tweede helft van het jaar. 

 Risico’s. Worden goed gewogen en onderbouwd. Regelmatig worden deze 
geactualiseerd. Gekozen is om geen specifieke potjes aan te leggen voor mogelijke 
tegenvallers op bijvoorbeeld het sociaal domein. Tegenvallers worden opgevangen uit 
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het weerstandsvermogen. Discussie over de bestedingen van het algemene reserve 
vinden met de raad plaats. Resultaten sociaal domein worden goed geanalyseerd in 
de tweede helft van het jaar.  

 Effecten mei-circulaire in relatie tot economische opleving. Ondanks de positieve 
economische ontwikkeling is de reactie daarop van de Rijksoverheid nog niet duidelijk. 
Daarom is de mei-circulaire leidend kader voor de op te stellen begroting. Verhoging 
van de gemeentelijke inkomsten door verhoging van de OZB is enkel aan de orde bij 
bijzonder grote tegenvallers op de grondexploitatie Rijswijk Buiten en het sociaal 
domein. Eerst zal altijd binnen de begroting naar middelen worden gezocht. OZB 
verhoging is enkel als laatste optie aan de orde. 

 Tarieven afvalheffing. Later dit jaar zal gesproken worden over een andere manier van 
afvalinzamelen. Misschien zal dit op terrein kunnen leiden tot lagere tarieven. 

 Personeelsbeleid. De organisatie is geënt op het sturen op maatschappelijke opgaven. 
Dat is een andere manier van werken. Het is goed om met de raad hierover op een 
later moment van gedachten te wisselen. 

 Declaraties. Deze kunnen openbaar worden gemaakt. Het gaat om een zeer beperkt 
aantal declaraties. 

 Onderwijs. Aanmeldprocedure wordt met de schoolbesturen besproken. 

 Kosten wethouder. Deze kosten zijn opgenomen in de begroting. 

 Subsidieregister. Deze kan worden ingesteld en zal binnen afzienbare periode 
openbaar worden gemaakt. 

 
Wethouder Lugthart reageert als volgt: 

 Gesprekken met hulpvragers gaan nu via de keukentafelgesprekken. De ervaringen 
zijn tot nu toe positief. De nieuwe aanpak heeft wel geleid tot meer ingediende 
bezwaren. 

 Openingstijden zorgloket. Gekozen is om de beschikbare formatie in te zetten voor de 
herindicatie. Hiervoor is de telefonische bereikbaarheid beperkt. Het aantal klacht is 
niet gegroeid. 

 Doelgroep sociale werkbedrijven. Deze doelgroep krijgt via de participatiewet voorrang 
bij arbeidsbemiddeling. In de kadernota Werk en re-integratie, die in het 3e kwartaal 
2015 met de raad wordt besproken, is aangegeven hoe deze doelgroep verder wordt 
begeleid na sluiting van de instroom in de sociale werkvoorziening. 

 Resultaten Sociaal domein. Kwaliteit van het beleid staat vooruit en niet de snelheid. 
Speerpunten van dit college op het terrein van armoedebestrijding en werk staan 
duidelijk overeind. Op verschillende terreinen zijn ook concrete resultaten geboekt. 

 Schuldhulp. Voorstel aan de raad over dit onderwerp zal medio 2015 worden 
toegezonden. 

 
Wethouder Van der Meij reageert als volgt: 

 Rijswijk Buiten. Het gaat om een gebiedsontwikkeling. Risicobeheersing is een 
onderdeel hiervan.  Belangrijkste wijze van risicobeheersing is adequaat reageren op 
de woningvraag. De vraag naar woningen op Rijswijk Buiten is bijzonder groot. Het 
programmabureau is versterkt om alle onderdelen van de gebiedsontwikkeling goed te 
organiseren. 

 Afvalstoffenheffingen. In het najaar komt het raadsvoorstel “grip op grondstof”. Een 
benadering vanuit grondstof ipv enkel afval. Keuze voor dit model betekent dat een 
mogelijkheid om in de toekomst lagere heffingen voor afval te berekenen. 
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 Openbare verlichting. Inhaalslag gemaakt op achterstanden. Een nieuwe aanbesteding 
loopt met extra criteria ten aanzien van de kwaliteit. 

 Woonbeleid. In september komt een voorstel voor de Woonvisie en het woonbeleid. 
Huidige woningvoorraad bestaat voor 35% uit sociale huur. Belangrijkste onderwerp 
hierbij is o.a. de woonlastenbenadering. Betaalbaarheid wordt namelijk niet enkel 
bepaald door de hoogte van de huur maar ook door de energielasten. 

 Bogaardgebied. Aandacht voor kantorenleegstand door o.a. verhuizing 
overheidsgebouwen naar Den Haag. Trends laten zien dat kantoorfunctie niet meer zal 
terugkomen. Ook de terugverhuizing naar het oude stadhuis wordt betrokken bij de 
heroverwegingen voor dit gebied. 

 Communicatie. Naar de bewoners van Vrijenban en Pasgeld is zeer goed 
gecommuniceerd als het gaat over ontwikkelingen die mogelijk in deze gebieden plaats 
gaan vinden. 

 
Wethouder Van Hemert reageert als volgt: 

 Sporthal Rijswijk Buiten. De onderbouwing van de gekozen locatie zal in de nota sport 
met de raad worden gedeeld. 

 Verlening vergunningen. Horeca-vergunningen vragen een heroverweging om te kijken 
of dit sneller kan. 

 Plaspoelpolder. MRDH heeft deze locatie opgenomen in zijn prioriteiten. De gemeente 
kan daarmee gebruikmaken van de kennis en invloed van de MRDH om dit gebied 
verder te ontwikkeling. Gestart wordt met het opstellen van een position paper voor het 
gebied. De raad wordt hierover geïnformeerd. Leegstandsontwikkeling is positief. 
Dynamiek in het gebied is groot. Gekeken gaat worden over het industrieschap PP kan 
gaan samenwerken met de Urbanisator, die volgend jaar geen subsidie meer zal 
ontvangen. 

 Accommodatiebeleid. Dit beleid is al vastgesteld en in uitvoering. Het gebruik van het 
maatschappelijk vastgoed wordt herijkt. 

 Parkeren. Hiervoor wordt een voorstel voorbereid. 

 Pontje. In september wordt de raad op de hoogte gesteld van de ontwikkelingen. 

 Beatrixlaan. Dit jaar wordt hierover verder gesproken met de MRDH. 

 Bogaardgebied. Regelmatig vindt overleg plaats met de eigenaren om te besproken op 
welke wijze het gebied een face-lift kan krijgen. 

 Burger King. De aanvraag van de Burger King is nog niet ontvangen. 
 
Wethouder Borsboom reageert als volgt: 

 Welzijn Rijswijk. Kwaliteit en resultaat zijn leidend niet de wijze waarop de stichting is 
georganiseerd. 

 Cultuurvisie. Gestart is met een nieuwe visie. Deze visie wordt opgesteld samen met 
de culturele instellingen, burgers, raad en andere partijen. Gestreefd wordt de visie 
eind van het jaar te kunnen afronden. 

 Stadsvisie. Via een participatief traject wordt deze visie vorm gegeven. Ook jongeren 
worden apart betrokken. 

 Duurzaamheid. 75% van de gelden worden besteed aan concrete 
duurzaamheidsprojecten. Voor het einde van het jaar wordt een notitie aan de raad 
voorgelegd met daarin de concrete projecten die worden gefinancierd. Verschillende 
duurzaamheidsnotities komen in het najaar naar de raad. 
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 Dierenasiel. Zij krijgen een extra maand de tijd voor de verdere financiële organisatie 
rond de herbouw/renovatie van het pand.  

 
De burgemeester reageert als volgt: 

 Openbare orde, veiligheid en handhaving. Een voorstel voor verdere intensivering en 
professionalisering van het veiligheidsbeleid is door het college vastgesteld en zal ook 
met de raad worden besproken. Het is van groot belang dit onderwerp met elkaar te 
delen. 

 Handhaving. Het handhavingsprogramma voor de komende 2 jaar is vastgesteld. Een 
voorstel voor een vernieuwd Handhavingsbeleid zal voor het einde van het jaar worden 
vastgesteld.  

 Buurtpreventie. Dit werkt erg goed. In het najaar kan de discussie over de financiering 
gevoerd worden. 

 Radicalisering. Hiervoor is eveneens een nieuw plan van aanpak vastgesteld door het 
college. Dit zal ook met de raad gedeeld worden. 

 Dienstverlening. In het najaar wordt de notitie dienstverlening, waarin o.a. een 
duidelijke normering ten aanzien van wachttijden en beantwoordingen is opgenomen 
aan de raad gestuurd worden. 

 
Tweede termijn raad 
De heer Fischer (GBR) maakt de volgende opmerkingen: 

 Onderschrijft het verzoek van de VVD om geen lastenverzwaring toe te passen en het 
verzoek voor het instellen van een openbaar subsidieregister. 

 Sporthal. Kaders voor de nieuwe sporthal onduidelijk. Meerdere alternatieve locaties 
voor de nieuwe sporthal worden verwacht. Niet enkel de onderbouwing van de locatie 
in Rijswijk Buiten. 

 
De heer Braam (BvR) maakt de volgende opmerkingen: 

 Blij met de toezegging over het subsidieregister. Ook breed met een declaratieregister 
voor college en raad te komen. 

 Vergunningverlening. Blij met verbetering voor horeca-vergunning. Betere 
informatievoorziening naar ondernemers over de benodigdheden voor een vergunning 
is wenselijk. 

 Wijkbijeenkomsten. Voorgesteld wordt daar weer mee te beginnen. Samen met college 
en raad de wijken in. 

 Dierenasiel. Verzocht wordt een reservering te maken voor het dierenasiel en het 
dierenwelzijnsbeleid te verbreden. 

 Communicatie. Buurtbewoners hebben zelf aangegeven dat de communicatie van de 
gemeente over projecten en hun traject onvoldoende is. 

 Dienstverlening. Gevraagd wordt duidelijker aan te geven wanneer de nota 
Dienstverlening aan de raad wordt toegestuurd. 

 
De heer Dolmans (D66) maakt de volgende opmerkingen: 

 Ziet een aantal terugkerende zaken in de bijdragen van de raad. Voorgesteld wordt de 
werkwijze rond de gebiedsontwikkelingen Bogaardplein en Rijswijk Buiten ook te 
hanteren bij het opstellen van de position paper voor de Plaspoelpolder. 

 Onderwijs. Druk nodig op de schoolbesturen ten aanzien van de 
aanmeldingsprocedure. 
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 Cultuurvisie. Houd het kort, bondig en duidelijk. Behoud de vaart in het proces. Nodig 
de instellingen uit om gezamenlijk deze visie op te stellen. 

 Lijn om geen aparte voorzieningen te treffen wordt van harte gesteund.  

 Houd de gekozen lijn vast. D66 zal de komende tijd met nieuwe thema’s komen. 
 
De heer Mateman (CDA) maakt de volgende opmerkingen: 

 De kosten van een extra wethouder zijn wel degelijk hoog. En zijn voor de periode van 
4 jaar zeker hoger dan een half miljoen. 

 Risico Rijswijk Buiten. Gesteld wordt dat de fractie van D66 stelt dat met Rijswijk 
Buiten een te groot risico wordt genomen. De wethouder van D66 stelt evenwel dat de 
risico’s adequaat gedekt zijn. Gevraagd wordt aan te geven wie gelijk heeft. 

 Modulus. Wanneer komt dit geld terug nu de rechtzaak van de gemeente gewonnen is. 

 BIZ-regeling. Gezien de negatieve reactie van de BBR wordt verzocht in te stemmen 
met een BIZ-regeling voor de Plaspoelpolder maar te kiezen voor het alternatief van de 
BBR. 

 
De heer Sterk (VVD) maakt de volgende opmerkingen: 

 Aangegeven wordt dat het voor de gemeente profijtelijker is naar de toekomst te kijken 
dan steeds naar het verleden te wijzen. 

 Lasten. VVD pleit voor het niet verzwaren van de lasten.  

 Impuls voor veiligheid en handhaving. Gesteld wordt dat volgens de cijfers van 
waarstaatjegemeente.nl de veiligheid in Rijswijk niet verbeterd is. Indien deze cijfers 
oud en achterhaald zijn dient de gemeente snel de nieuwe cijfers te publiceren. 

 Sociaal domein. Gevoel dat de transformatie en transitie soepel verloopt. Inzichtelijk 
maken welke klachten binnen komen.  

 Duurzaamheid. Integraal overzicht over de uitgaven wordt afgewacht. 

 Position Paper. Ingaan op de rotte plekken. Heeft de Urbanisator daar geen rol in. 
 
Mevrouw Van Nunen (PvdA) maakt de volgende opmerkingen: 

 Korting mei-circulaire. Klopt de aanname dat een korting op het gemeentefonds ten 
laste kan komen van de algemene reserve. 

 Integraal debat over meevallers. Beval voor de inzet van de wethouder financiën om 
met de raad in debat te gaan over de besteding van meevallers. 

 Inkomsten. Kiest het college eerder voor het verlagen van bijvoorbeeld subsidies om 
tegenvallers op te vangen, dan het verhogen van bijvoorbeeld de OZB. 

 Positie terugverhuizing stadhuis. Komt het college met financiële gegevens waaruit 
blijkt dat de terugverhuizing positief uitpakt in relatie tot het huidige pand. 

 Welzijns accommodaties. Uitvoering is nog niet voldoende uitgewerkt. Hier ligt een 
relatie het gebruik van het oude stadhuis. 

 Sociale samenhang. Nu ingezet wordt op het versterken van de sociale samenhang in 
de gemeente is de bijdrage van het CDA en BvR over o.a. radicalisering en de 
behandeling van de status houders niet constructief. 

 
De heer Mateman (CDA) stelt dat het standpunt over de status houders door landelijke PvdA-
kringen wordt gedeeld. 
 
De heer Schutte (SP) maakt de volgende opmerkingen: 
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 Algemene reserve. Gezien de onzekerheid over de financiële effecten van de 
decentralisatie wordt voorzichtigheid gevraagd. 

 Energie neutraal bouwen. Voorgesteld wordt dit ook actief na te streven voor de 
sociale woningbouw. 

 Slapend vastgoed. Hoe worden eigenaren van slapend vastgoed door te gemeente 
geactiveerd om hun vastgoed te herontwikkelen. 

 
De heer Jense (OR) maakt de volgende opmerkingen: 

 Sionsgaerde bijeenkomst. Neem hierin mee: Sporthal en het Wilhelminapark zodat de 
raad tijdig wordt meegenomen. 

 Beatrixlaan. Opnieuw de discussie in de raad voeren over de plannen en de kosten. 
Moet Rijswijk dit wel willen. Eerst de discussie in de raad voeren voordat verplichtingen 
worden aangegaan. 

 Communicatie. Gevaar bestaat bij de kwestie HTM-remise de burger toch het gevoel 
houdt dat de race gelopen is. 

 Schriftelijke vragen. Vragen worden nog steeds te laat beantwoord. Zorg dat termijnen 
gehaald worden. 

 Pontje. Eerder vond de meerderheid van de raad de terugkeer niet nodig. Vreemd dat 
huidige wethouder nu wel voor terugkeer wilt zorgen. 

 
De heer Van Dijk maakt de volgende opmerkingen: 

 Het voorstel om geen aparte potjes in te stellen voor mogelijke tegenvallers per domein 
wordt gesteund. 

 
Mevrouw Van der Horst (fractie Van der Horst) maakt de volgende opmerkingen: 

 Geen aparte potjes. Verzocht wordt de overschotten uit het sociaal domein te 
oormerken voor het sociaal domein om juist nu zaken nog niet duidelijk zijn de effecten 
te kunnen opvangen. 

 Stadsvisie. Voortgezet onderwijs in Rijswijk is te beperkt. Komt het Stanislas college 
toch terug ter uitbreiding van het aanbod aan voortgezet onderwijs. 

 Urbanisator. Samenwerking BBR en Urbanisator is wenselijk. 
 
De heer Jense (OR) vraagt mevrouw Van der Horst over de opmerking over leugens van de 
eerdere wethouder ten aanzien van de toestand van het oude stadhuis. 
 
Mevrouw Van der Horst (fractie Van der Horst) antwoordt dat de heer Jense als wethouder de 
raad heeft voorgehouden dat het oude stadhuis op instorten stond en vol asbest zat. 
Terugkeer was daarom niet mogelijk. De onderzoeken laten nu zien dat dit niet waar is en dat 
de oud wethouder de raad niet juist heeft geïnformeerd.  
 
Reactie van het college in tweede termijn: 
Wethouder Dierdorp reageert als volgt: 

 Declaraties zullen openbaar inzichtelijk worden gemaakt. 

 Prioriteiten en ambities. Uitgangspunt daarbij is het collegeprogramma. Hierover wordt 
gerapporteerd in de verschillende rapportages. Voor de begroting wordt een 
begrotingsscan uitgevoerd. Incidentele tegenvallers, zoals een lagere uitkering uit het 
gemeentefonds, worden opgevangen uit de algemene reserve. 

 Bezuinigingen. Nodig voor het meerjaren evenwicht. Een aparte pot is niet nodig. 
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 Onderwijs. Aanmeldprocedures moeten voor iedereen helder zijn. Dat zal duidelijk naar 
de besturen worden gecommuniceren. 

 Voortgezet onderwijs. Indien initiatieven worden ondernomen voor een nieuwe 
middelbare school in rijswijk worden die aandachtig bekeken. 

 Risico’s. Worden transparant opgenomen. Risicobeheersing wordt op gestuurd. 
Iedereen is daar scherp op. Schuldenlast is een logisch onderwerp van aandacht. 
 

Wethouder Lugthart reageert als volgt: 

 Klachten Sociaal domein. Voor klachten en bezwaren is een loket beschikbaar. 
Gekeken kan worden hoe de klachten een plek kunnen krijgen bij de indicatoren over 
de ontwikkeling van het sociaal domein. Misschien ligt hier een rol voor de werkgroep 
sociaal domein. 

 
Wethouder Van der Meij reageert als volgt: 

 Communicatie. Bewoners bijeenkomsten-aanpak werkt  positief. Wordt altijd goed 
gekeken naar de mogelijkheden. Initiatiefnemers hebben zelf ook een 
verantwoordelijkheid. 

 Modulus. Vlag gaat pas uit als het geld ontvangen is. Onzekerheden over de vordering 
zijn er nog niet. Ligt nog bij de rechter.  

 Financiële cijfers voor huis van de stad. Gesprekken worden gevoerd met de 
eigenaren van Hoogvoorde. Deze worden betrokken bij de hele afweging tussen beide 
locaties. 

 Verduurzaming sociale woningbouw. Opgave is fors om kwetsbare complexe te 
verduurzamen. Energie neutraal is nog een brug te ver voor deze complexen. 

 Sionsgaerde bijeenkomt. In september 2015 zal een bijeenkomst worden 
georganiseerd. 

 
Wethouder Van Hemert reageert als volgt: 

 Sporthal Rijswijk Buiten. De investering voor een nieuwe sporthal is voorzien. Een 
voorstel hiertoe wordt nog voorbereid. De raad wordt hierbij betrokken. 

 Vergunningen. Informatie aanlevering is soms de reden van de vertraging. Poging 
wordt gedaan om de termijn van verlening te verkorten. 

 Accommodatiebeleid. Daar komt de wethouder op een later moment op terug. 

 BBR en urbanisator. Samenwerking tussen IBB, gemeente BBR en Urbanisator is 
inderdaad nodig. Elkaar vinden is nodig en daar zet de gemeente op in. 

 Beatrixlaan. De Raad gaat over de uitgaven. Met de Rijswijkse leden van de 
adviescommissie Vervoer van de MRDH zal overlegd worden over een eerste inzet. 

 
Wethouder Borsboom reageert als volgt: 

 Dierenwelzijn. Aangesloten is op landelijk dierenbeleid. Daarnaast wordt er veel 
gedaan aan dierenwelzijn op verschillende terreinen. 

 Streekdierenhuis. Geen reservering voor maken tot dat duidelijk is wat de vraag 
precies is. 

 Cultuurvisie. Gesprek met de instellingen is al gaande ook met de gebruikers wordt het 
gesprek aangegaan. 

 
Burgemeester Bezuijen reageert als volgt: 
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 Handhavingsprogramma. Gaat o.a. over de inzet van BOA’s. Het beleid moet worden 
geactualiseerd. Naar de cijfers zal worden gekeken. 

 Beantwoording vragen. Beste wordt gedaan om de vragen tijdig te beantwoorden. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging en legt de voorstellen ter besluitvorming voor. 
 
BESLUITVORMING 
 
DE GEMEENTERAAD BESLUIT UNANIEM: 
    

• de jaarrekening 2014 vast te stellen; 
• een bedrag van € 4.610.164,- toe te voegen aan de algemene reserve; 
• de begrotingswijziging 2015 nr. 901 vast te stellen. 
 

 
DE GEMEENTERAAD BESLUIT UNANIEM: 
 

 de voorjaarsnota 2015 vast te stellen;  

 de kadernota 2016 vast te stellen;  

 Met ingang van 2016 de legesverordening aan te passen op de onderdelen:  
 

- afvalstoffenheffing;  
- vermakelijkhedenretributie;  
- OZB gebruik niet-woningen. 

  

 de wijziging no. 1 van de programmabegroting 2015 vast te stellen;  
 

 de volgende wijzigingen in de investeringskredieten vast te stellen:  
 

o Verbreding Prinses Beatrixlaan. Het verlagen van het krediet U € -57.000  
o Ontsluitingsweg Stationskwartier Het verhogen van het krediet U € 258.500 Het 

verhogen van het krediet I € 258.500  
o Fietspad ‘t Haantje Het verlagen van het krediet U € -192.210 Het verlagen van 

het krediet I € -192.210  
o Parkeerregulering Cromvliet en Oud-Rijswijk Het beschikbaar stellen van een 

krediet U € 100.000  
o Herstructurering bedrijventerrein PPP – Landtong Het verlagen van het krediet 

U € -297.000 Het verlagen van het krediet I € -62.000  
o Herhuisvesting Stanislascollege Het verhogen van het krediet U € 196.000  
o Opwaarderen onderhoudsniveau landgoederenzone Het verhogen van het 

krediet U € 110.000  
o De restauratie van twee Jaagbruggen langs Het Jaagpad Het verhogen van het 

krediet I € 20.000  
o Het herstel van park Cromvliet en park Hofrust Het verhogen van het krediet I € 

52.500  
 
de volgende toevoegingen en onttrekkingen aan de reserves vast te stellen:  

o Toevoeging aan de algemene reserve U € -4.180.000  
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o Toevoeging aan de reserve realisatie kunst U € -57.000  
o Onttrekking aan de reserve realisatie kunst I € 10.840  
o Onttrekking aan de reserve realisatie kunst I € 42.000  
o Onttrekking aan de reserve speel- en ontmoetingsplekken I € 50.000  
o Onttrekking aan de bestemmingsreserve onderzoekskosten  
o Huis van de Stad I € 75.000  
o Onttrekking aan de reserve sociaal domein I € 473.450  
o Onttrekking aan de bestemmingsreserve gemeentepersoneel I € 143.300  
o Onttrekking aan de reserve decentrale arbeidsvoorwaarden I € 107.140 

 
 
12. Bekrachtiging geheimhouding IB 15 094 Koopovereenkomst inzake uitbreiding 

supermarkt Waldhoornplein 
 
De voorzitter vraagt de raadsleden te reageren op het voorliggende voorstel. 
 
De heer Van Dijk (GL) stelt dat de bekrachtiging van het stuk niet kan plaatsvinden omdat 
deze niet plaatsvindt in de eerst volgende vergadering van de raad, maar in de daarop 
volgende. Het stuk is daarom openbaar. Tegen de bekrachtiging zal worden gestemd. 
 
Mevrouw Hagenaars (PvdA) vraagt waarom het stuk op de agenda is geplaatst als dit wettelijk 
niet zou kunnen. 
 
De voorzitter geeft aan een andere mening te zijn toegedaan ten aanzien van de validiteit van 
de bekrachtiging door de raad in deze vergadering. 
 
STEMVERKLARING: 
 
De heer Van Dijk (GL) verklaard tegen dit voorstel te zullen stemmen. 
 
BESLUITVORMING: 
 
TEGEN bekrachtiging van de geheimhouding van de Koopovereenkomst inzake uitbreiding 
Supermarkt Waldhoornplein  stemt: 
 
DE FRACTIE VAN GROENLINKS (2 STEMMEN) 
DE FRACTIE VAN D66 (4 STEMMEN) 
TOTAAL: 6 STEMMEN TEGEN. 
 
VOOR bekrachtiging van de geheimhouding van de Koopovereenkomst inzake uitbreiding 
Supermarkt Waldhoornplein  stemt: 
 
DE FRACTIE VAN OR (2 STEMMEN) 
DE FRACTIE VAN GBR (3 STEMMEN) 
FRACTIE VAN DER HORST (1 STEM) 
FRACTIE VVD (2 STEMMEN) 
FRACTIE PVDA (3 STEMMEN) 
FRACTIE CDA (3 STEMMEN) 
FRACTIE SP (2 STEMMEN) 
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FRACTIE BVR (5 STEMMEN) 
TOTAAL: 21 STEMMEN VOOR. 
 
BESLUIT: GEHEIMHOUDING WORDT BEKRACHTIGD. 
 
 
13. Sluiting 

 
De VOORZITTER sluit de vergadering met dank aan ieders aanwezigheid en inbreng.  
 
 
(On)gewijzigd vastgesteld door de raad van de gemeente Rijswijk in zijn vergadering van. 

 
 

drs. M.J. Bezuijen, voorzitter. 
 
 
J.A. Massaar, griffier. 


